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az Országgy ű lés elnöke

Helyben

Tisztelt Elnök úr !

A Házszabály 91 . § alapján - alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok feltenni
Dr. Orbán Viktor Miniszterelnök Úrhoz :

„Békemenet közpénzb ő l?”

címmel .

Tisztelt Miniszterelnök Úr !

Az elhíresült Békemenetet követ őn több sajtóinformáció is napvilágot látott, miszerint a
menetben nagy számban vettek részt vidékr ől, sőt, a határon túlról szerény, de méltányos
díjazásért ideszegődött alkalmi statiszták . Ezeket az értesüléseket azonban nem lehetett
bizonyítani .

Most a békemenet utóéleteként Bayer Zsolt újságíró, a menet egyik szervezője honlapot
hozott létre, amelyet nagy erőkkel, óriásplakát-kampány keretében hirdetnek . Ennek már
nyilvánvalóan vannak költségei, és a kampány intenzitását látva ezek aligha lehetne k
alacsonyak. Kérdés, honnan származik ez a pénz. A hvg.hu azon kérdésére, hogy ezt a
kampányt ki, vagy kik finanszírozzák, egy, a kezdeményezést támogató civilre hivatkozott ,
aki viszont az újságíró kérdésére azt válaszolta, hogy en ő l Bayer Zsolt vagy Bencsik Andrá s
illetékes tájékoztatást adni . A kör ezzel bezárult, a szervezők szemlátomást nem kívánják
fölfedni a támogatások forrását — kézenfekvően merül föl tehát annak gyanúja, hogy a
kampány közpénzből folyik .

Kérdezem ezért Miniszterelnök urat :

- Kapott-e közpénzt bárki magának a menetnek a megszervezésére, a menet utóéletéhez
tartozó honlap szerkesztésére, annak óriásplakáton vagy más formában történ ő
reklámozására, illetve bármire, ami a menettel összefügg ?
Támogatta-e az említett tevékenységek bármelyikét a kormány, valamelyi k
minisztérium, önkormányzat, részben vagy egészben állami tulajdonú cég, vag y
bármilyen szervezet, intézmény, ami közpénzekkel (is) gazdálkodik ?

Budapest, 2012..március 8.

Tisztelettel :

Varju László
DK
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